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Αθήνα, 7 Απριλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα: «Ελλιπή μέτρα προστασίας για τους στρατιώτες σε στρατόπεδα 

της χώρας» 

 

Στρατιώτες που υπηρετούν στο ΚΕΕΜ Σπάρτης και σε πλήθος άλλων 

στρατοπέδων σε όλη την Ελλάδα, καταγγέλλουν ότι υπάρχουν επιβεβαιωμένα 

κρούσματα και στρατιώτες με συμπτώματα Covid 19. Ο συνωστισμός είναι 

μεγάλος σε πολλά από αυτά τα στρατόπεδα, και η ψυχολογική πίεση και η 

αγωνία των στρατιωτών δημιουργεί εντάσεις.  

Υπάρχουν καταγγελίες από σχεδόν όλα τα στρατόπεδα ότι δεν τηρούνται τα 

μέτρα καραντίνας εντός αυτών. Ο συνωστισμός είναι μεγάλος και ο κίνδυνος 

διάδοσης της ασθενείας εντός των χώρων είναι πραγματικά τρομακτικός. Και 

βέβαια σε καμία περίπτωση δεν υπάρχει επάρκεια σε μέσα ατομικής 

προστασίας.  

Η Ιεραρχία έχει απαγορεύσει τις εξόδους και τις άδειες, στη λογική της μη 

διασποράς της νόσου. Όμως, ο συνωστισμός και η ψυχολογική πίεση που 

αντιμετωπίζουν οι στρατιώτες εντείνεται με αυτές τις πρακτικές.  

Επειδή τέτοιου είδους καταγγελίες βγαίνουν όλο και περισσότερο στην 

επιφάνεια και σπάει ένα πέπλο σιωπής, 

Επειδή η αγωνία των στρατιωτών και των οικογενειών τους κορυφώνεται όσο 

αυξάνουν τα επιβεβαιωμένα κρούσματα,  

Επειδή στη χώρα μας δεν γίνονται διαγνωστικά τεστ στο γενικό πληθυσμό, με 

συνέπεια να μην γνωρίζουμε, ούτε τον ακριβή αριθμό των κρουσμάτων, αλλά 

ούτε τη γεωγραφική εξάπλωση, 

Επειδή τα πιθανά κρούσματα, στρατιωτών ή πολιτών, θα πρέπει να 

αντιμετωπίζονται με ιδιαίτερη προσοχή και φροντίδα, 
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Επειδή η επάρκεια υγειονομικού υλικού και η διανομή του, αφορά όλους τους 

χώρους μαζικής συνάθροισης και πολύ περισσότερο των σωμάτων ασφαλείας 

και της άμυνας, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Έχουν επιβεβαιωθεί κρούσματα σε στρατιωτικές μονάδες και 

ποιος ήταν ο χειρισμός των ασθενών, των συναδέλφων τους και 

των χώρων; 

2. Σε περίπτωση εμφάνισης κρούσματος, υπάρχει σχέδιο για την 

άμεση προστασία των φαντάρων, για πραγματοποίηση τεστ και 

απομόνωση του ασθενή; 

3. Eφαρμόζεται πρόγραμμα απολυμάνσεων στις μονάδες από 

πιστοποιημένα, εξειδικευμένα συνεργεία;  

4. Πρόκειται να μεριμνήσει ώστε να δοθεί υγειονομικό υλικό σε 

φαντάρους και μόνιμο προσωπικό; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκαρά Αναστασία 

Γκιόλας Ιωάννης 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα (Τάνια) 
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Ζαχαριάδης Κων/νος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν  

Ζουράρις Κων/νος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Κάτσης Μάριος 

Καφαντάρη Χαρά 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κων/νος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μουζάλας Ιώαννης 

Μπάρκας Κων/νος 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία-Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης  (Πάνος) 

Σπίρτζης Χρήστος 
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Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χρηστίδου Ραλλία 

 


